
 
 

Notulen jaarvergadering 28-6-2023 / Zuiderhavendijk 19 

1. Opening 

Aanwezig: bestuursleden Harry Groot, Edith Butterman (verslag) en Peter Goedhart / afwezig 

John Groot (met afbericht) en Femmie Blok.                                                                      

Leden: Barbara Moody, Lydia Zijlstra, Lies Turksma, Jeanne van Doornik (laatste tevens 

kascontrolecommissie, met Robin Kassenberg (afbericht)), Patricia de Munnik en vanuit het 

Rondje Handvastwater Sylvia Karel, Quirijn Struik en Maurits de Boer. 

2. Ingekomen post / e-mails e.d. 

Voor deze vergadering uitsluitend de aanmeldingen van de aanwezigen. 

3. Notulen jaarvergadering 8-11-2022 

-Quirijn: Punt 4. Wat wordt verstaan onder de nieuwbouw? / Alle bebouwing buiten de Vest.  

-Lies: Punt 4. Wat waren de extra activiteiten, ook i.v.m. 1572? / Als extra onderdeel, mede 

n.a.v. de inval in Oekraïne en door het ontbreken van de aubade, was er op Koningsdag de 

Vredeswandeltocht over de Vest. Met medailles voor 450 jaar “eigen” bevrijding van 

Enkhuizen. Ook waren er o.a. de Serenade aan de Vrijheid op 7 mei met The Arthur Troop 

Pipes and Drums en de lezing van René Stipriaan in de Zuiderkerk op 10 september. Verder: 

zie ledenbrief en de bijgeleverde poster van 2022. 

-Lydia: Punt 3. Lukt een subsidie van de Regiobank nog? / Niet voor de OVJ in het algemeen.  

4. Verslag penningmeester 

Zonder subsidie en met de contributie en donaties als belangrijkste inkomstenbron bleef er 

van het saldo in 2022 door de vele activiteiten slechts € 1.500,- over. In 2023 zijn de uitgaven 

ook hoger dan de inkomsten, verkoop van bingo-kaarten en consumptie-verkoop bij het 

Rondje Handvastwater dekken de kosten amper of slechts voor een klein deel. Gelukkig is er 

wel wat meer binnengekomen van (nieuwe) leden en donaties bij de diverse activiteiten.   

Opmerkingen / tips vanuit de vergadering: 

-de contributie verhogen, tot bijvoorbeeld € 10,- 

-automatisch overmaken mogelijk maken, initiëren machtiging          

-bij advertenties of op pagina Gemeentenieuws QR-code plaatsen 

-e-mailadressenbestand opbouwen om alle leden tegelijk te kunnen benaderen 

-eenmalig de ledeninformatie bij alle adressen in Enkhuizen bezorgen (hiervoor hulp vragen) 

-de in eerdere overzichten apart vermelde € 1.000,- met bestemming Rondje Handvastwater is 

inmiddels in de algemene middelen opgegaan, dit betreft echter een geoormerkte subsidie van 

de RABO-bank. Dat betekent dat het saldo met € 1.000,- verlaagd moet worden. 



  

5. Verslag kascontrolecommissie 2022 

Jeanne van Doornik en Robin Kassenberg hebben met Edith de financiën doorgenomen en 

steekproefsgewijs gecontroleerd. Jeanne geeft aan dat beiden de administratie en overzichten 

zeer helder en duidelijk vonden en ze verlenen het bestuur decharge. Jeanne is na 2 controles 

aftredend, voor het volgend jaar wordt naast Robin een nieuw commissielid gevraagd.  

6. (Mogelijk) stopzetten / bevriezen activiteiten voor 2024 

Om diverse redenen (o.a. niet toekennen subsidie, al dan niet verplichte te organiseren 

onderdelen, niet nagekomen afspraken, plotselinge verhuizing opgeslagen materialen, steeds 

meer wettelijke verplichtingen rondom activiteiten) heeft Harry besloten zijn voorzitterschap 

te beëindigen. Hij heeft dit bij de uitnodiging voor deze vergadering in de Middenstander 

bekend gemaakt. Er zijn nu dus meerdere bestuursfuncties op te vullen: voorzitter / secretaris 

/ beheer website.  

Dit jaar heeft Harry als laatste actie richting Gemeente de vergunning voor het Rondje 

Handvastwater nog geregeld, het aanvragen van subsidie moet uiterlijk september gedaan 

worden. Patricia wil contactpersoon naar de Gemeente zijn en de subsidie helpen aanvragen, 

Harry stemt dit later met haar af. Dat betreft ook extra aandacht in de media. 

Opmerkingen / tips vanuit de vergadering: 

-uitsluitend activiteiten organiseren op Koningsdag 

-(4 en) 5 mei activiteiten overlaten aan het 4 en 5 mei anti discriminatie comité Enkhuizen en 

de Kinderspelen Enkhuizen in het Wilhelminaplantsoen 

7. Rondvraag 

Geen vragen. 

8. Sluiting 

Harry sluit af met dank aan ieders inbreng en in de hoop dat zich een nieuwe voorzitter meldt. 

 


